
Delovni obisk
POPIT V LEKU

Na povabilo tovarne Lek je 14. 4. 1976 obi-
skal ta več kot 1700-članski kolektiv predsednik
CK ZKS France Popit. V razgovoru s predstav-
niki družbenopolitičnih organizacij, ki sta se ga
poleg ostalih gostov udeležila tudi Franc Hribar
in Stane Plemenitaš, se je dotaknil vseh tistih
perečih problemov, ki so zaradi zaostrenega po-
ložaja na tržišču občutni tudi v Leku.

Pokazalo se je, da jih posledice novega pla-
čilnega sistema nikakor ne bodo obšle — to pa
je glede na to, da imajo večino domačih kup-
cev v drugih republikah in le 17 odstotkov v
Sloveniji, tudi razumljivo. Znano je namreč, da
v nekaterih republikah nov način plačevanja
nikakor noče tako steči, kot bi želeli. Vendar
pa kot je opozoril France Popit, samo s tarna-
njem nad težavami le-teh ne bodo odpravili.
Treba je natančno raziskati tržišče, se prilago-
diti realnim razmeram in trezno ukrepati — se
pravi, prodajati tistemu, ki bo tudi plačal. Lek
se je na ta način znašel sredi nič kaj prizanes-
ljivih gospodarskih klešč, saj ga na eni strani
tišči groba ekonomska računica, na drugi strani
pa morajo že zaradi same narave svojih izdel-
kov imeti posluh tudi za etiko in humanost, se
pravi — za bolnika.

Toliko bolj utemeljena je zato zahteva, da
se še bolj da pod drobnogled setavljeno orga-
nizacijo Lek-Krka, ki pravzaprav združuje ce-
lotno slovensko industrijo. »Tistim posamezni-
kom, ki ne dovolijo, da bi resnično zaživela, je
treba odločno stopiti na prste. Nič cincanja in
nič popustljivosti — dobro zastavljeni cilji za-
radi podjetniške in okorele miselnosti ne smejo
propasti«, je dejal Popit.


